



Errata- und Addenda-Liste Auktion 315 | Errata and Addenda List Auction 315
 Zeitgenössische Kunst | Contemporary Art
 8. Dezember 2022 | 8 December 2022

Los/Lot	Künstler/Artist	Bemerkung/Note
926 ^R :	Mack	<p>Los 926^R: Regelbesteuert. Auf den Zuschlagspreis, das Aufgeld sowie eventuelle weitere Kosten wird die gesetzliche Umsatzsteuer erhoben und separat ausgewiesen. (Karl & Faber AGB § 3.2 a)</p> <p>Lot 926^R: Regular taxation. Statutory turnover tax shall be added to the hammer price, the premium and any further costs which may be charged, and shall be separately shown on the invoice. (Karl & Faber conditions of sale § 3.2 a)</p>
991	Förg	<p>Wir danken Herrn Michael Neff vom Estate Günther Förg für die freundliche Bestätigung der Authentizität dieser Arbeit. Das Werk ist unter der Nummer WVF.90.P.1162 im Archiv registriert.</p> <p>We would like to thank Mr Michael Neff of the Günther Förg Estate for kindly confirming the authenticity of this work. The work is registered in the archive under the number WVF.90.P.1162.</p> <p>Provenienz /provenance: Ketterer Kunst, Hamburg 15.05.2002, Los/lot 557;</p>
1037 ^R	Koons	<p>Los 1037^R: Regelbesteuert. Auf den Zuschlagspreis, das Aufgeld sowie eventuelle weitere Kosten wird die gesetzliche Umsatzsteuer erhoben und separat ausgewiesen. (Karl & Faber AGB § 3.2 a)</p> <p>Lot 1037^R: Regular taxation. Statutory turnover tax shall be added to the hammer price, the premium and any further costs which may be charged, and shall be separately shown on the invoice. (Karl & Faber conditions of sale § 3.2 a)</p>
900	Francis	(1990).